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Lakossági fórum volt a hármas körzetben

Pályázati támogatás a Lussonium – római 
kori romkert fejlesztésére

Közel háromszázmillió forint támogatás-
ban részesül a Terület – és Településfejlesz-
tési Operatív programban a „Dunaföldvár–
Bölcske–Madocsa–Dunakömlőd térségi tu-
risztikai termékcsomag” program, melynek 
keretében a négy településen turisztikai, 
ökológiai és régészeti, műemlékvédelmi be-
ruházások valósulhatnak meg.  
Paks a Dunakömlődön lévő Lussonium, 
római kori romkert rekonstrukciójára, Ma-

docsa a Duna-part fejlesztésére, Dunaföld-
vár pedig a helyi KRESZ-park felújítására 
és kisebb turisztikai beruházásokra nyert 
támogatást, a Bölcskei Haladás Alapítvány 
sonkaérlelő és bormúzeum kialakítására, a 
Tudással a Jövőért Közhasznú Alapítvány 
pedig a Szentandráspusztán található, a ka-
tolikus egyház tulajdonát képező Jézus Szí-
ve kápolna felújítására, valamint a kastély 
parkjában talált kelta házakkal kapcsolatos 

régészeti munkálatokra. A program fontos 
eleme, hogy kizárólag ökoturisztikai fej-
lesztések valósíthatóak meg a támogatás-
ból. A Lussonium és a Szent András kas-
télybeli beruházások régészeti védelem 
alatt álló területeken, a madocsai program 
Natura 2000 területen, a kápolnarekonst-
rukció országos védelem alatt álló műem-
léken valósul meg.
A másik, és legalább ennyire fontos felté-
tel a pályázók együttműködése a fejleszté-
sekben és programjaikban. A fejlesztendő 
terület turisztikai szempontból fekete folt 
Magyarországon, cél, hogy ezen közös erő-
vel változtassanak a felek. A pályázat kere-
tében a térségre vonatkozó közös marke-
tingtervet és egymásra épülő programo-
kat alakítanak ki. Feltett szándékuk, hogy 
a Déli Dunakanyar (a Duna Dunafölvár, 
Bölcske, Madocsa, Dunakömlőd és Paks 
települések között végigfutó íve) bekerül-
jön a jelentős turisztikai programok közé. 
A program résztvevői konzorciumot hoz-
tak létre, melynek vezetője a Tudással a Jö-
vőért Alapítvány, szakmai vezetője Belasics 
Edit, a projektzárás 2020. december 31., 
kaptunk tájékoztatást a Paksi Polgármeste-
ri Hivataltól.
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Kérdések, javaslatok, ötletek, vé-
lemények sora hangzott el azon 
a lakossági fórumon, ahol Bor-
dács József, a hármas számú 
körzet megbízott képviselője és 
Szabó Péter polgármester tá-
jékoztatták a lakosságot a már 
zajló és a jövőben induló vá-
rosi fejlesztésekről. Bordács Jó-
zsef elmondta, hogy az Ősz utca 
felújítása megkezdődött, és az 
idén több kisebb beruházás is 
történik majd a városrészben. 
A slágertéma természetesen a 
stadionépítés, az új edzőpályák 
kialakítása és a tervezett teher-
mentesítő út nyomvonala volt. 
– Mindenkit foglalkoztat, hogy 
milyen távolságra lesz a lakóhá-
zaktól az új elkerülőút, mennyi-
re zavarja majd az itt élők nyu-

galmát. A tervek szerint kör-
forgalommal csatlakozik majd 
a tehermentesítő út a Fehérvá-
ri úthoz, a részletek kidolgozás 
alatt vannak – mondta Bordács 
József. A körzet lakói igen ak-

tívak voltak, az említett témák 
mellett többek közt a Fehérvá-
ri út és környékén a hazai labda-
rúgó-mérkőzések ideje alatt ta-
pasztalható közlekedési és par-
kolási problémák, valamint a 

Kinizsi utca zöldfelület-rende-
zése is napirendre került. Bor-
dács József képviselő és Szabó 
Péter polgármester minden fel-
merülő kérdésre készséggel vá-
laszoltak, majd a fórum kötetlen 
beszélgetéssel zárult. Szabó Pé-
ter újságírói kérdésre arról tájé-
koztatott, hogy dr. Rujder Má-
ria hivatással összefüggő össze-
férhetetlenség miatt lemondott 
képviselői megbízatásáról, és 
polgármesterként Bordács Jó-
zsefet, a körzet korábbi kép-
viselőjét kérte fel arra, hogy a 
2019-es önkormányzati válasz-
tásokig képviselje az itt élők ér-
dekeit. Ez a változás volt a la-
kossági fórum megtartásának 
egyik legfőbb oka.                                
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